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Motion från Socialdemokraterna i Nacka 

Satsa på kollektivtrafiken 
Det finns många möjligheter till att få fler att resa med kollektivtrafiken och skapa incitament för att 
minska bilåkandet. Ett minskat bilåkande är bra för miljön, både för den direkta närmiljön samt för 
att skapa en långsiktigt hållbar miljö. 

Människor behöver enkelt kunna ta sig till och från jobbet. När Nacka nu bygger bostäder behöver vi 
satsa på trafiklösningar som väger upp för det ökande antalet boende. För att lösa 
infrastrukturutmaningarna behöver vi satsa på och investera i kollektivtrafiken.  

Idag är det mer eller mindre stopp i Södra länken för den trafik som finns idag. Denna trafik kommer 
att öka ytterligare om vi inte möjliggör för fler att resa med kollektivtrafiken.  

Det avsätts utrymme och finns planer för infartsparkeringar vilket är bra. Men i den planeringen ser 
vi gärna att det även ges förutsättningar för att inrätta så kallat Bus Rapid Transfer trafik (BRT-trafik). 
Det är busslinjer som går direkt från en plats till en annan.  

Trafiklösningar kräver samverkan mellan kommunen, landstinget och staten. Vi kommunalpolitiker 
måste visa vilken viljeriktning vi har och vad vi har för ambitionsnivå i frågan. 

Mot bakgrund av detta föreslår Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige att besluta: 

- att Nacka kommun utreder förutsättningarna för att inrätta BRT-trafik från Nacka in till 
Stockholms stad samt övriga lämpliga destinationer  

- att planera för och bygga fler infartsparkeringar i närhet till BRT-hållplatser. 

 

 

Maria Raner (S)    Ella Tegsten (S) 

Gunnel Nyman Gräff (S)   Majvie Swärd (S) 

 
 


	Satsa på kollektivtrafiken

